
Møtereferat                                       Møtesekretariat: Oda Bjerkehagen 

Til: Styremedlemmene (styret 2022 + styret 2023) 

Om: Styremøte torsdag 12. januar 2023 

Møtetid: Kl. 18:00-20:00 Møtested: LY23 

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine  /sign./ 

 

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument 

tilsendes de faste representantene. 

Til stede: Karianne Røren Kleiven, Jon-Emil Steine, Synne Solli Nygjelten, Kristine Sandland 

Kristensen, Johanna Ellefsen, Isak Øyum Wiggen, Lars Magnus Burø, Marita Remøy, Stian Norrud 

Busch, Embla Vegard Aurmo, Silje Lyngby, Anna Eick Heide, Jens Ruud Bunkholdt, Malin 

Helgestad, Stina Sveen, Oda Bjerkehagen 

Ikke til stede: Fredrik Mathisen Håstein 

 

SAKSLISTE 

194/22 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Gjennomgang av møtetegn og møteetikette 

- Jon-Emil går gjennom møtetegn. 

o Innspill. Én finger i været. 

o Kommentar. To fingre i været. 

o Spørsmål. Kroket pekefinger i været. 

o Saksopplysning. T-tegn med hendene. 

o Vise enighet eller jubel. Jazz hands. 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte 

- Godkjennes. 

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 



- Godkjennes. 

 

195/22 Leder 

Innsjekk v/Alle 

- Styret har innsjekk.  

Disken v/Jon-Emil 

- Erudiostyret 2022 må huske å laste opp dokumenter på disken før nytt styre tar over.  

Erfaringsoverføringssamtale v/Jon-Emil 

- Jon-Emil minner om at erfaringsoverføringssamtaler bør gjennomføres fortløpende 

dersom de ikke er gjennomført enda.  

Medarbeidersamtale v/Jon-Emil 

- Det vil bli gjennomført medarbeidersamtaler i oppstarten av semesteret. Jon-Emil 

håper å få gjennomført dem i uke 3 og 4, mer informasjon kommer på Slack. 

Karrieredagen v/Jon-Emil 

- Neste onsdag er det karrieredag på Kalvskinnet. ILU ønsker at lektorstudentene 

deltar. Det vil delta representanter tilknyttet læreryrket fra ulike kommuner i Norge. 

Erudio kan stå på stand kl.10-14. Flere fra Erudiostyret 2023 kan delta. 

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil 

- Fokusere på medarbeidersamtaler og sørge for at Erudios drift tas opp igjen.  

 

196/22 Nestleder 

Spørreundersøkelse v/Oda 

- Det ble nylig gjennomført en spørreundersøkelse om medlemmenes tilbakemeldinger 

til høstsemesteret. Mer promotering ville muligens økt antall respondenter. 



- Medlemmene opplever jevnt sett at det sosiale miljøet i Erudio er godt, men det 

varierer i hvor stor grad de opplever linjeforeningen som inkluderende. 

Informasjonsflyten i Erudio oppleves veldig god. Veldig mange har deltatt på 

Erudioquiz, fadderuka eller immball og trekker fram disse som de beste 

arrangementene. Mange etterspør flere arrangementer, gjerne rettet mot fagretning 

eller kull. Styret får ros for sitt arbeid.  

- Komitéledere oppfordres til å ta en titt på spørreskjemaer for å se konkrete forslag til 

aktiviteter og arrangementer som etterspørres.  

Komitéopptak 

- Opptaket dette vårsemesteret blir mandag 16.januar til fredag 27.januar. 

Fadderkomitéen sitt opptak gjennomføres etter det ordinære opptaket er ferdig.  

- Skjemaet for opptak skal innhente mer informasjon enn tidligere. Komitéledere skal 

forsøke å gi alle søkere plass i en komité, men det er ingen garanti.  

Oppdatering av tiden fremover v/Oda og Marion 

- Marion skal sette seg inn i vervet.  

 

197/22 Økonomiansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Isak og Trine 

- Isak skal betale de siste regningene. Trine skal bli mer kjent med vervet. 

 

198/22 Arrangementsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Karianne og Malin 

- Gjennomføre erfaringsoverføringssamtale 

199/22 Fagansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Jens og Embla 



- Erfaringsoverføringssamtale er gjennomført. Fagkom har allerede hatt sitt første møte 

for semesteret. 

- Erudioquiz på tirsdag. 

 

200/22 Sosialansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Stina og Lars Magnus 

- Erfaringsoverføringssamtale er gjennomført.  

- Det blir opptaksfest og Erudiopils fortløpende. 

 

201/22 Aktivitetsansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine og Silje 

- Erfaringsoverføringssamtale er fullført. 

- Bli kjent med aktivitetsgruppene og se nærmere på prosjekt Erudio IF. 

 

202/22 Informasjonsansvarlig 

Knølle trenger nytt hjem v/Johanna 

- Silje kan oppbevare Knølle foreløpig. 

Oppdatering av tiden fremover v/Johanna og Eline 

- Erfaringsoverføringssamtale er gjennomført. 

- Hver komitéleder bør oppdatere informasjonen om hver komité på nettsiden. 

- Eline ønsker å få til styrebilder raskt og at hver komité ordner en egen fotoansvarlig. 

 

203/22 Grafisk 

Erfaringsoverføringssamtale v/Marita og Stian  

- Samtalen er fullført.  



Oppdatering av tiden fremover v/Marita og Stian 

- Forberede til komitéopptak. 

 

204/22 Redaktør 

Oppdatering av tiden fremover v/Synne og Anne 

- Skrive ferdig viteboka. 

 

205/22 Faddersjef  

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus, Anna og Fredrik 

- Erfaringsoverføringsmøte ble gjennomført på tirsdag. 

- Planlegge komitéopptak. 

- Jon-Emil gjør oppmerksom på at det kan gjennomføres kurs med SIT og Rosa 

Kompetanse med nye faddere. 

 

206/22 Eventuelt 

Møteplan v/Styret 2023 

- Neste styremøte blir torsdag 19.januar kl.18 

Møteevaluering v/alle 

- Raskt og effektivt møte.  

 

Møtet er hevet: 19.32 


